

親愛的客戶，

有關修訂『致資料當事人及個別人仕關於《個人資料（私隱）條例》通知書』的通知

茲通知本行已修訂『致資料當事人及個別人仕關於《個人資料（私隱）條例》通知書』，並於 2024 年 3 月 13 日(生效日) 起生效。主要的新增條款如下：

1. 與資料當事人有關的數據可用於以下目的（見第 4.14 段和第 4.15 段）：
  - i. 設立及維持本行的信貸評分模式；及
  - ii. 更新、對照及/或核實可能由本行的任何關聯公司、所屬集團公司或代理人持有的有關資料當事人的任何及所有個人資料。
2. 本行可能會將資料當事人的資料提供予慈善或非牟利機構和本行所屬集團成員，包括但不限於本行總行、其任何分行、附屬公司及本行總行之關聯公司(詳見第 5.7 段和第 5.17 段)。
3. 如資料當事人不同意提供或提供資料不足，銀行必須依 FATCA 規定將資料當事人帳戶列為 FATCA 不合作帳戶(Recalcitrant Account)，而得自存入資料當事人名下屬 FATCA 法案所規範金融商品特定帳戶之款項扣繳 30% 之美國稅款，銀行並得依約對資料當事人提前終止所有屬 FATCA 法案規範金融商品之契約、帳戶、往來業務關係及提供之相關服務(詳見第 14 段)。

《致資料當事人及個別人仕關於《個人資料（私隱）條例》通知書》全文請至本行網站瀏覽 <https://www.mmab2c.com>、<https://global.sinopac.com>，或撥打本行客戶服務熱線(852) 2907 6968 索取。

如閣下在生效日或之後仍於本行持有帳戶或使用本行任何銀行、金融或其他服務，上述新修訂內容將對閣下具有約束力。如閣下不接納上述新增修訂，則本行或會無法繼續為閣下提供有關服務。

本行一直致力為客戶提供更好的銀行服務與金融產品，如對本行服務或本通知有任何垂詢，請撥打本行客戶服務熱線(852) 2907-6968。

本行感謝閣下對本行的支持，並期待繼續為閣下服務。

永豐商業銀行股份有限公司 謹啟

2024 年 3 月

Dear Customer,

Notice of Amendments to the “Circular to Customers and Other Individuals  
relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance”

Please be informed that the “Circular to Customers and Other Individuals relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance” (the “Notice”) of Bank SinoPac has been revised and will take effect from 13 March 2024 (“Effective Date”). New additional clauses are summarized as follows:

1. The following have been included as purposes for which data relating to a data subject may be used (see Clauses 4.14 and 4.15):
  - i. establishing and maintaining the credit scoring model of the Bank; and
  - ii. update, compare and/or verify any and all personal information of the data subject that may be held by any affiliated company, affiliated group company or agent of the Bank.
2. The Bank may provide data held by the Bank relating to a data subject to charitable or non-profitable organizations and group members of the Bank, including but not limited to the Head Office, any other branch, subsidiaries and affiliates of the Head Office of the Bank (see Clauses 5.7 and 5.17).
3. If the data subject does not agree to provide or provides insufficient data, the Bank may classify the data subject's account as a FATCA non-cooperative account in accordance with FATCA regulations, and may deduct 30% of US tax from the funds deposited into such data subject's account. The Bank may also terminate all contracts, accounts, business relationships, and related services of the data subject's account in advance (see Clause 14).

Please visit our website <https://www.mmab2c.com> or <https://global.sinopac.com>, or call our Customer Service Hotline at (852) 2907-6968 to review or request for the complete contents of the Notice.

The above amendments will be binding on you if you continue to maintain your account(s) with Bank SinoPac or use any of our banking or other services on or after the Effective Date. We may not be able to continue to provide our services to you if you do not accept the above amendments.

All along, our Bank aims to provide customer with better banking services and financial products. Should you have any queries about our services or this notice, please feel free to contact our customer hotline at (852) 2907-6968.

Thank you for your valued support and we look forward to continuing to serve you.

Bank SinoPac

March 2024